

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 13th October 2017

Aniform Day

The School is organising the “Aniform Day” in support of the SPCA (HK) on Friday, 3rd November 2017. Students who donate \$20 or more can participate in this event. Participants can come to school in casual dress with any animals printing.

It is hoped that students can learn to give love and care to animals, and that parents can give them support and encouragement. Please submit the reply slip together with the donation to the class teacher on or before Friday, 27th October 2017.

敬啟者：

愛飾動物日

本校將於二零一七年十一月三日（星期五）舉行「愛飾動物日」，同學只需捐款二十元或以上即可參加。參加者可於當日穿著有動物圖案的衣服／配戴動物圖案的飾物回校上課。

「愛飾動物日」是香港愛護動物協會為了響應世界動物日而舉辦的活動，目的是宣揚尊重和接納所有動物的信息。參與「愛飾動物日」能培養學生對動物福利的關注，因此我們希望同學們能積極參與，更希望家長給予支持及鼓勵。請貴家長填妥所附回條，於十月二十七日（星期五）或之前交回班主任為盼。（參加者可將捐款連同回條交回）

此致

一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一七年十月十三日

✂

Aniform Day Reply Slip 愛飾動物日回條

Name of student _____ of class _____ will / will not participate in the “Aniform Day”.
學生姓名：_____ 班別 _____ 將參加 / 不參加 愛護動物協會舉辦之「愛飾動物日」。

Donation amount _____ (applicable to participants only)
捐款金額：_____ (只供參加者填寫) Date 日期：_____

N.B. 請注意：

- To facilitate collection and calculation, the minimum donation is \$20, at progressions of \$10. **Please tender donation in notes.**
為方便收集及統計起見，捐款最低限額為二十元，並以十元作單位。請避免繳交硬幣。
- In the event of donation made with cheque, please make amount payable to “SPCA(HK)” with pupil’s name and class on the back.
如交支票，抬頭請寫「香港愛護動物協會」，並背書學生姓名及班別。
- Official receipts will be issued by SPCA (HK) for donation of \$100 or more. Kindly fill in the following information if receipt is needed.
凡捐款\$100 或以上者，愛護動物協會將發回正式收據。如需收據者請填寫以下資料：

Full name of donor in block letter 請用正楷填寫捐款人姓名：_____

(Please leave it blank if no receipt is needed 不需收據者請勿填寫)